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Quina imatge ens en fem de Jesús? Hi ha qui el pinta com un superheroi, d'aquells que arriba amb poder quan els "dolents"
estan a punt de fer un desastre, i ho resol tot amb la seva força, enginy... Els superherois solen esclafar l'enemic, matar-lo o
esborrar-lo del mapa, "perquè torni a regnar la pau". Com si calgués violència i força per "restablir l'ordre"... És aquest el Jesús
que esperem en els nostres conflictes, guerres, problemes familiars...? La fragilitat del Nadal ens parla del contrari. 
Jesús no és un superheroi. Ell ha vingut a cridar els pecadors, els malvats, els esgarriats... per incloure'ls de nou, no pas per
destruir-los. No perquè el món sigui condemnat, sinó per salvar-lo per mitjà d’ell (Jn 3,17). No ha vingut amb superpoders ni
espectacle, sinó en la fragilitat i la pobresa desapercebuda d'un naixement que pocs van conèixer. Què en podem aprendre,
d'aquest Jesús?
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